



BUNNAHABHAIN 1974 INFINITY

Samaroli | 40 Years Old | 2014 Release

Limited Edition of only 187 bottles, produced in 2014 from single cask No. 604, bottled at cask strength. This vintage Bunnahabhain whisky is slightly peated with notes of orange peel, spices and minerals. A wonderful addition to a collector of rare and old whiskies. Bunnahabhain distillery dates back to 1881. Located on the northeast coast of the isle of Islay, where the soil is formed almost entirely of peat, which, used during the malt drying process, gives an unmistakable taste of smoke and seaweed. The malt whiskies produced by the Bunnahabhain distillery are smooth almost winey whisky, slightly peated with an impressive constancy and regularity.

Tasting notes

A Propos de la distillerie Bunnahabhain La distillerie Bunnahabhain date de 1881. Située sur la côte nord-est de l'île d'Islay, où le sol est pratiquement constitué exclusivement de tourbe dont l'utilisation lors du processus de séchage du malt donne un goût inimitable de fumée et d'algues. Cette distillerie est la seule de l'île à utiliser une eau de source pure puisée dans la rivière Margadale. Cette eau pure contribue à la légèreté du profil de goût de Bunnahabhain. Les malts produits par la distillerie Bunnahabhain sont des whiskies doux, presque vineux, légèrement tourbés avec une constance et une régularité impressionnante.